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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister en de staatssecretaris van
Justitie over de overplaatsing van S.
van W. van een gevangenis naar een
tbs-kliniek. (Ingezonden 22 oktober
2009)

1
Bent u bekend met het feit dat S. van
W. per 22 april 2010 wordt
overgeplaatst van een gevangenis
naar een tbs-kliniek?1

2
Hoe valt dit te verklaren met het
standpunt van het openbaar
ministerie ter zitting in eerste aanleg
en in hoger beroep dat een
tbs-behandeling van S. van W. geen
zin zou hebben?

3
Is het waar dat in deze zaak de
zogenaamde «Fokkens-regeling» uit
1997 wordt toegepast? Waarom
gebeurt dit in deze zaak, terwijl er al
aan wordt getwijfeld (Planning en
Control 2010, Handleiding Forensisch
Psychiatrische Centra, Particuliere
Inrichtingen, pag. 13, 2e alinea) of
veroordeelden met een lange
strafmaatregel wel goed passen in
een behandelomgeving gericht op
resocialisatie?

4
Is het waar dat binnen het ministerie
van Justitie wordt betwijfeld of
uitvoering van de «Fokkens-regeling»
nog opportuun is? Waarom gebeurt
het in dit concrete geval dan nog wel?

5
Zijn er meer veroordeelden geweest
met een lange strafmaatregel waarop
de «Fokkens-regeling» uit 1997 is
toegepast? Zo ja, hoeveel
veroordeelden betreft dit over welke
periode?

6
Hebt u het voornemen om de
uitvoering van de Fokkens-regeling
per direct te staken? Zo nee, waarom
niet?

7
Vindt u niet dat door de toepassing
van deze regeling nodeloos met de
belangen van slachtoffers wordt
gespot? Wordt een rechterlijk vonnis
door u wel naar de aard en strekking
uitgevoerd als veroordeelden tot een
lange straf voor ernstige delicten al
zo kort na het plegen van het feit naar
een tbs-kliniek worden gezonden?

8
Bent u bekend met de
strafmaatmotivering van de rechters
in eerste aanleg en in hoger beroep in
de zaak van S. van W? Waarom wordt
aan de vergelding die de rechter in de
zaak van S. van W. voor ogen had
geen gevolg gegeven?

9
Wanneer kan S. van W. voor het eerst
in aanmerking komen voor een
proefverlof na zijn plaatsing in een
tbs-kliniek? Vindt u een dergelijk

proefverlof na zo’n delict
aanvaardbaar?

1 De Telegraaf, 21 oktober 2009:
«Moordmachine uit cel».

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
20 november 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Teeven
(VVD) en Verdonk (TON) van uw
Kamer aan de staatssecretaris van
Justitie over de overplaatsing van
S. van W. van een gevangenis naar
een tbs-kliniek niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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